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Kanalizacijski vozel
na Igu

Izgradnja stanovanjske soseske (6 blokov)
na Igu se je na podlagi vse potrebne tehnično
investicijske dokumentacije vključujoč vsa po-
trebna soglasja pričela natančno pred letom
dni. Že v tem letu bosta dograjena dva bloka s
skupno 44 stanovanji. Gradnja sama poteka
po predvidevanjih, žal pa se je zataknilo pri
izgradnji primarne kanalizacije ter pri prvi fazi
izgradnje čistilne naprave.

Čemu? Lani izdano soglasje za priključitev
teh šestih stanovanjskih blokov na javno kana-
lizacijo je bilo izdano na osnovi planskih pred-
videvanj, da bo še v tem letu zgrajena biološka
čistilna naprava Ig in povezovalni kanal Ig-
Iška vas. Zaradi omejenih finančnih sredstev
in visoke stopnje inflacije pa je do sedaj zgra-
jenih le 605 metrov povezovalnega kanala Ig-
Iška vas. In kaj sedaj? Jasno je to, da bo v
primeru zastoja pri realizaciji komunalne
opremljenosti soseske prišlo do prekinitve
gradnje obeh blokov ter kasneje do ustavitve

gradnje celotne soseske. Posledice bi nedvom-
no čutili predvsem bodoči stanovalci. saj bi
časovni zamik gradnje precej »povišal« tudi
ceno kvadratnega metra stanovanjske površi-
ne. O tej problematiki je razpravljal tudi ob-
činski izvršni svet. Najprej je bilo oblikovanih
nekaj ugotovitev: da se do sedaj planski doku-
menti, ki vsebujejo tudi izgradnjo ižanske ka-
nalizacije, niso spremenili, da se je sama reali-
zacija plana sicer premaknila, žal pa ni razvid-
no ali do kasnitev prihaja zaradi prepočasnega
dela izvajalcev ali zaradi pr«Q0Časnega dotoka
sredstev. Sistem izgradnje kanalizacije in či-
stilne naprave sc mora po mnenju izvršnega
sveta nadaljevati. saj to še posebej pogojujeta
zaščita podtalnice vodarne Brest in izgradnja
605 metrov primarnega kanala. Sprejet je bil
predlog, da se pristopi k začasni rešitvi. kar
pomeni izgradnjo primamega kanala in začas-
ne čistilne naprave. Ta predlog sedaj pretresa
ljubljanska komunalna skupnost v smislu za-
gotavljanja potrebnih finančnih sredstev ven-
dar v smislu dolgoročnega razreševanja tega
problema. Skupaj z ZIL TOZD Inžemring pa
naj bi komunalna skupnost čimpreje pripravila
program za izvedbo začasne rešitve. tako, da
bo omogočeno priključevanje teh blokov na
kanalizacijo.

Člani izvršnega sveta se zavedajo, da je
končna rešitev le v izgradnji kanalizacije s
čistilno napravo na Igu. ob tem pa tudi priklju-
čitev že obstoječih objektov na ta kanalizacij-
ski sistem, kar pa je potrebno povezati z zago-
tovitvijo vodovoda oziroma pitne vode v okvi-
ru Mestnega vodovoda.


